

7  
1  
QK2060388

# 电子知识产权

曾培炎题字

Electronics  
Intellectual Property

中文社会科学引文索引(扩展版)

总第 348 期 / 2020 年 11 期

- 《著作权法》修改与国际条约和协定
- 古籍点校版权保护争点透析与进路探论
- 知识产权侵权获利赔偿数额认定的若干问题分析

IP INFRINGEMENT  
PATENT TRADEMARK  
INTERNATIONAL TREATY  
COPYRIGHT  
ADVERSE EFFECT PATENT  
INTERNATIONAL TREATY  
AI PROTECTION IP  
TRADEMARK APPLY

ISSN 1004-9517



9 771004 951209

万方数据

邮发代号: 2-738  
零售价: 人民币 28 元

2020/

11

## Electronics Intellectual Property

### ////// 专题研讨 //////////////////////////////////////

- 《著作权法》修改与国际条约和协定 ..... 王迁 4
- 广播组织权客体之再辨析——兼评我国新《著作权法》第 47 条 ..... 刘云开 13

### ////// 学术研究 //////////////////////////////////////

- 古籍点校版权保护争点透析与进路探论 ..... 彭学龙 马得原 30
- 知识产权侵权获利赔偿数额认定的若干问题分析 ..... 唐雯 43
- 欧盟数据跨境转移中的充分决定机制研究 ..... 袁慧 56
- 商标注册“不良影响”条款的理解与适用——基于比较法和法解释学的分析 ..... 许亮 70
- 美国人工智能生成物著作权保护的探索及启示 ..... 李艾真 81

### ////// 业界实务 //////////////////////////////////////

- 专利当然许可制度的应用及企业相关策略 ..... 刘建翠 94

//////////////////////////////////// **Feature** //////////////////////////////////////

The Revision of the Copyright Law and the International Treaties or Agreements  
..... **Wang Qian** 4

Re-discriminating the Right Object of Broadcasting Organization——Evaluating  
the Article 47 of China's New Copyright Law ..... **Liu Yunkai** 13

//////////////////////////////////// **Academic** //////////////////////////////////////

Focus of the Disputes and Choice of Protection Approach: On Protecting  
Achievements of Collating Ancient Books ..... **Peng Xuelong Ma Deyuan** 30

Analysis on Several Problems about the Amount of Gain-based Damages in  
Intellectual Property Infringement ..... **Tang Wen** 43

Mechanism on Adequacy Decision of EU Cross-border Transfer of Personal Data  
..... **Yuan hui** 56

Understanding and Application of the "Adverse Effect" Clause of Trademark  
Registration——An Analysis Based on the Study of Comparative Law and  
Interpretation of Law ..... **Xu Liang** 70

Exploration and Enlightenment of Copyright Protection of Artificial Intelligence  
Created-works in The United States ..... **Li Aizhen** 81

//////////////////////////////////// **Practice** //////////////////////////////////////

Application of the License of Right and Related Corporate Strategies  
..... **Liu Jiancui** 94

主管单位 | 工业和信息化部

主办单位 | 国家工业信息安全发展研究中心

承办单位 | 工业和信息化部电子知识产权中心